
Zápis ze školské rady dne 10.04.2019 

Přítomni:  

za obce: Mgr. Marta Husičková, starostka městyse Náměšť na Hané, Tomáš 

Krӧner, starosta obce Drahanovice, Ing. Jaroslav Loutocký, starosta obce 

Loučany 

za rodiče: Mgr. Marie Pečivová, Ing. Iveta Botková, Jarmila Vavřínová 

za pedagogy: Mgr. Jarmila Pokorná, Mgr. Marie Večeřová, Mgr. Marie Walková 

hosté: Mgr. Ladislav Havelka, ředitel školy, Bc. Petr Husička, manažer Regionu 

HANÁ, Šárka Běhalová zapisovatelka 

 

Program: 

1) Výroční zpráva  
2) Informace o postupu prací na projektu „Modernizace ZŠ Náměšť na 

Hané“ 
3) Zapojení školy do MAP, KAP 
4) Šablony 

 
Byl schválen program 
 

1. Výroční zpráva  

Ředitel: je to výroční zpráva nejen školy, ale i MŠ. Škola skončila 

s hospodářským ziskem. Zisk bude použit na dovybavení např. nábytkem, 

který není součástí projektu Modernizace ZŠ Náměšť na Hané. 

 

Rada schválila výroční zprávu za školní rok 2018 

Hlasování: jednohlasně PRO 

 

2. Informace o postupu prací na projektu „Modernizace ZŠ Náměšť na 
Hané“ 
Starostka: V první řadě jde o bezpečnost, práce postupují dle 

harmonogramu. Rodiče byli informováni. S firmou je smlouva do konce 

roku, že to bude hotové. Naše škola bude bezbariérová. Novinkou je, 

abychom mohli spravit celou střechu, bude tam umístěna absorvatoř 

(kopule s dalekohledem).  



Ředitel: je to uznatelný náklad, proto to děláme 

Starostka: uznatelné náklady jsou ve výši 85%.  

Ředitel: byly problémy s výběrovým řízením, při prvním VŘ se nikdo 

nepřihlásil, ale muselo se zaplatit. 

Starostka: problémem je termín realizace a ještě za provozu. Žádali jsme 

o změnu termínu dokončení a bylo nám vyhověno. Budou nově opět 

dílny. Soutěžilo se zvlášť stavba a zvlášť vybavení.  

Šatny budou nahoře.  

Ředitel: kotle nejsou uznatelný náklad, proto se udělá místnost 

s keramickou pecí a tím se naruší kotelna a proto se může opravit 

kotelna. 

 

Vzali jsem na vědomí postup při realizaci projektu Modernizace ZŠ 

Náměšť na Hané 

 

3. Zapojení školy do MAP, KAP 
Starostka: MAP 2 – zasazení lípy na náměstí, to už bylo z projektu MAP. 

Je zaměřeno na klíčové kompetence. Povinná je skupina financování. 

Chtěla bych poděkovat naší finanční manažerce Ing. Ivetě Botkové. 

Ředitel: venkovské školy byly opomíjeny, ale v MAP 2 je to již rozděleno. 

Jedna z prvních aktivit bude „Rozblikáme si Hanou“. V rámci projektu 

MAP 2 se zakoupily Mikrobity. Další aktivitou budou stavebnice merkur. 

KAP spolupracujeme se SŠ Kosinova, a tam se účastníme sdílených dílen a 

výuky. Ještě jsme zapojeni v projektu příroda ostravská univerzita. 

M. Walková – děti plnily úkoly v pracovních listech pomocí GPS, pro děti 

zajímavé. 

Starostka: dělá se plán strategického rámce. MAS vypíše výzvu na 

rozvoje škol, jednak v oblasti rozvoje školství. Na prvním stupni chystáme 

přístavek do zahrady „dílna malého kutila“, momentálně již probíhá 

výstavba EVVO učebny. Uvažujeme o bezbariérovém vstupu i na prvním 

stupni, je to kvůli dotacím do budoucna.  

 

4. Šablony 

Petr Husička – šablony fungují jak v Náměšti, tak v Loučanech i 

v Drahanovicích. Jde např. o kroužky, drobné dovybavení, doučování.  

V mateřské škole to může být asistent. Bude vyhlášeno i 3 kolo. Jde o to, 

aby se školy někam posunuly. Jsou to peníze nad rámec. Projektové dny 



ve škole mimo školu, může být použito na školní výlety. Jsou na pozitivní 

výstupy. Je důležité, že se to pro školy dělá zadarmo. Škola má s tímto 

minimální administrativu, ostatní zajistí Region HANÁ. V první výzvě bylo 

získáno 8000000,- Kč. Náměšť získala 1500000,- Kč. 

Starostka: jsem ráda, že se ředitelé zapojili.  

 

 

5. Různé 

M.Pečivová: budou opravdu kvalifikovaní učitelé, když budeme mít 

takové moderní vybavení. 

Ředitel: všichni učitelé jsou kvalifikovaní. Je problém sehnat někoho jen 

třeba na čtyři hodiny týdně, problém je třeba chemie.  

M. Pečivová: už minule jsem mluvila a výchovách, jak se dál budete 

snažit. 

J. Pokorná: výtvarná výchova se letos opravdu vyučuje p. uč.,která to má 

vystudované. Jediným problémem jsou pracovní činnosti. Jsme menší 

škola a není možno, aby každý učitel učil jen to co má v aprobaci. Žáci 

chodí na školy, kde je chemie a nemají problémy.  

Máme vysoký věkový průměr učitelů.  

Ředitel: důchodový věk není důvod k propuštění 

Starostka: jsem ráda za to, jaké máme složení učitelského sboru. Musíme 

respektovat zákoník práce.  

M.Pečivová: jestli by rodiče nemohli mít možnost anonymním 

dotazníkem na spokojenost. Třeba teď na třídních schůzkách. 

Ředitel: jak na to potom budu reagovat? 

Starostka: do třídních schůzek se to asi už nestihne, ale určitě tuto 

myšlenku nezahodíme. 

M. Pečivová: bylo by třeba dobré zřídit mailovou adresu školská rada 

T. Krӧner: co se týče dotazníku, nepouštěl bych se do toho, rodiče nejsou 

odborníci, 90 % se vrátí nesmyslných věcí.  

K. Pokorná: pokud se někomu něco nelíbí, tak by měli umět říct rovnou.  

J. Loutocký: pokud to bude široké spektrum, nevím, jak se jim potom 

odpoví, aby se to k tomu tazateli dostalo. 

Starostka: dalo by se to pak dát na stránky školy, jak otázky, tak řešení.  

J.Loutocký: já bych chtěl poděkovat za pozvání a práci P. Husičky a práci 

masky.  

 

V Náměšti na Hané 10.04.2019 



 

Zapsala: Šárka Běhalová 


